
OR.0012.3.17.2023 
 P R O T O K Ó Ł  Nr 52/23 

 
z posiedzenia Komisji Prawa i Porządku Publicznego, 

odbytego w dniu 26 czerwca 2023 r. 
 pod przewodnictwem Radosława Budy 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
1. Buda Radosław        - przewodniczący  
2. Duda Robert 
3. Gęsiak Andrzej         
4. Grajnert Tomasz      
5. Poznerowicz Krzysztof          
6. Zarębska Maria         - zastępca przewodniczącego 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Paweł Okrasa                       – Burmistrz Wielunia  
2. Anna Podgórniak              – Skarbnik Miasta 
3. Bartosz Skupień         –  Naczelnik  Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 
4. Maciej Preś                     –  Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju 
5. Michał Janik          –  Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego 
6. Mirosława Kolanek        –  Kierownik MGOPS  
7.                                               – Pracownik MGOPS  

 
Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Zaopiniowanie: 
1) sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2022 rok wraz z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu; 
2) sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2022 rok; 
3) informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień 31 

grudnia 2022 roku; 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Wieluń. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Wieluń                            
( obręb 14, nr działki 61/5 i 62/6). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Wieluń                            
( obręb 14, nr działki 200/2). 

6. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Porządek obrad stanowi zał. nr 2 do protokołu.  

P u n k t  1 
 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Radosław Buda dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając wszystkich 

obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 7 członków komisji, obecnych: 6. 



P u n k t  2 
 

Zaopiniowanie:  

1) sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2022 rok wraz z opinią 
Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu; 

2) sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2022 rok; 
3) informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień 31 

grudnia 2022 roku; 
 

 

Przewodniczący Radosław Buda – otworzył dyskusję .  

 

Radna Maria Zarębska  zapytała, na co została przekazana dotacja Korpusu Wsparcia Seniorów? 

 

Kierownik MGOPS Mirosława Kolanek odpowiedziała, że została przeznaczona na opłatę 

abonamentu w związku z tymi opaskami SOS.  

Radny Tomasz Grajnert zapytał, jaka była w zeszłym roku liczba obywateli ukraińskich pobierających 

świadczenie 500+? 

Kierownik MGOPS Mirosława Kolanek odpowiedziała, że świadczenie 500+ obsługiwane było do 

czerwca zeszłego roku, następnie przejął to ZUS i nie ma takich informacji, ilu obywateli ukraińskich 

pobierało to świadczenie.  

 Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2022 rok wraz z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o tym sprawozdaniu? 

W głosowaniu udział wzięło 6 Radnych. Członkowie komisji ( 3 głosy „za”, 1 głos „ przeciw”, 2 

głosy „ wstrzymujące się”) wydali pozytywną opinię.  

Opinia 155/52/23 stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Zaopiniowanie sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2022 rok. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2022 rok, kto przeciw, kto wstrzymuje się od 

głosu? 

W głosowaniu udział wzięło 6 Radnych. Członkowie komisji ( przy 4 głosach „za”, 2 głosach                    

„ wstrzymujących się”) wydali pozytywną opinię.  

Opinia 156/52/23 stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

 

Zaopiniowanie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień 
31 grudnia 2022 roku; 
 



Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień 31 grudnia 
2022 roku, kto przeciw, kto wstrzymuje się od głosu? 
 
W głosowaniu udział wzięło 6 Radnych. Członkowie komisji ( przy 6 głosach „za”) wydali opinię 

pozytywną.  

Opinia 157/52/23 stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

P u n k t  3 
 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 
Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Wieluń. 
 

Przewodniczący Radosław Buda  - otworzył dyskusję.  

 

Radny Tomasz Grajnert zapytał, czy duże zmiany weszły wraz z nową ustawą, która weszła w życie?  

 

Pracownik MGOPS  odpowiedziała, że duże, poprzez nowe definicje, nałożenie nowych obowiązków, 

jest sporo zmian i dużo pracy w związku z tym.  

 

Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego w Gminie Wieluń wraz z autopoprawkami, kto przeciw, kto wstrzymuje się od 
głosu? 
 
W głosowaniu udział wzięło 6 Radnych. Członkowie komisji ( przy 6 głosach „za”) wydali opinię 

pozytywną.  

 
Opinia 158/52/23 stanowi zał. nr 6 do protokołu.  

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

P u n k t  4 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Wieluń  ( obręb 14,            
nr działki 61/5 i 62/6). 
 
Przewodniczący Radosław Buda – otworzył dyskusję .  

 



Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik poinformował, że to 

stanowisko było już wcześniej omówione, zanim wpłynęła ta Uchwała Zarządu Osiedla Nr 4                  

w Wieluniu, dlatego w uzasadnieniu jest wpisane, że „ na podstawie rozmów”, później uchwała 

została złożona do Urzędu Miejskiego w Wieluniu. Jest tutaj wypracowane to wspólne stanowisko.     

W przyszłości są też możliwości nadania nazw kilku dodatkowych ulic w tym rejonie osiedla. Zarząd 

Osiedla ma jeszcze pomysł na uhonorowanie członków Wieluńskich Batalionów Obrony Narodowej. 

To ewentualnie nastąpi  jak  jakieś dodatkowe drogi zostaną w tym rejonie wydzielone, żeby to jakąś 

spójność miało.  

 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Wieluń  ( obręb 14, nr działki 61/5 i 62/6). 
 

W głosowaniu udział wzięło 6 Radnych. Członkowie komisji ( przy 6 głosach „za”) wydali opinię 

pozytywną.  

Opinia 159/52/23 stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

 

P u n k t  5 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Wieluń ( obręb 14,            
nr działki 200/2). 
 

Przewodniczący Radosław Buda – otworzył dyskusję.  

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik poinformował, że       

w piśmie do Przewodniczącego Rady Miejskiej jest załączona koncepcja dla całego osiedla, w związku 

z tym, żeby to było jakieś tematyczne, zaproponowano nazewnictwo w kierunku kamieni 

szlachetnych, minerałów w związku z występującym tam kiedyś kamieniołomem. Jest tam dość  spory 

zasób, jeśli chodzi o to nazewnictwo, a ulic też jest ponad 20 więc w przyszłości będzie to tworzyło 

taką całość.   

 

Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Wieluń ( obręb 14, nr działki 200/2), kto 
przeciw, kto wstrzymuje się od głosu? 
W głosowaniu udział wzięło 6 Radnych. Członkowie komisji ( przy 6 głosach „za”) wydali opinię 

pozytywną.  

Opinia 160/52/23 stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 



P u n k t  6 
 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Radosław Buda – otworzył dyskusję.  

Radny Tomasz Grajnert  zapytał, co z oświetleniem na osiedlu za szpitalem? Ze dwa miesiące temu 

podejmowany był temat tego oświetlenia, tam są różne sprawy z synchronizacją, czy urząd 

podejmował jakieś zapytania do instytucji zarządzających oświetleniem na tym osiedlu? Tam jest        

w dalszym ciągu duże opóźnienie w oświetleniu.   

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że jeżeli w tamtym rejonie jest 

faktycznie problem z oświetleniem, to tam zostanie wymienione.  

 

Radny Tomasz Grajnert zgłosił wniosek o wystąpienie na piśmie do Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad z zapytaniem, co jest powodem zaniechania obowiązku koszenia dróg 
krajowych w Gminie Wieluń, jakie są przyczyny i jednocześnie podjęcie działań w kierunku koszenia, 
bo to powoduje zagrożenie w ruchu drogowym. Tak jest m.in. na ul. Częstochowskiej, 3 Maja. 
Dotyczy to wszystkich ulic, których administratorem jest Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych                     
i Autostrad.  
 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za przyjęciem wniosku Radnego 
Tomasza Grajnerta, kto przeciw, kto wstrzymuje się od głosu?  

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Członkowie komisji ( przy 6 głosach „za”) przyjęli wniosek.  

Wniosek nr 39/52/23 stanowi zał.  nr 9 do protokołu.  

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

P u n k t  7 
 

Zamknięcie posiedzenia.  
 

Przewodniczący Radosław Buda dokonał zamknięcia posiedzenia.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokółowała:        Przewodniczący komisji  

Magdalena Stępień               Radosław Buda 

 


